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Capaciteitsmiddelen in de Vlaamse Rand en Brussel  -  Uitvoeringsgraad

Zowel de huidige als de vorige regering maakten middelen vrij voor capaciteitsuitbreiding 
in scholen in het Brusselse Hoofdstedelijke Gewest en de Vlaamse Rand. Zo kende de 
Vlaamse Gemeenschap voor de periode 2010-2015 5,4 miljoen euro toe aan Asse, 5,216 
miljoen euro aan Grimbergen en 2,6 miljoen euro voor Sint-Pieters-Leeuw. Daarnaast 
ontvingen verschillende gemeenten uit de Vlaamse Rand in de periode 2016-2018 samen 
nog eens 11,2 miljoen euro aan extra capaciteitsmiddelen. Voor de jaren 2016, 2017 en 
2018 kende de Vlaamse Gemeenschap dan weer 30 miljoen euro aan capaciteitsmiddelen 
toe aan 13 projecten in het Brusselse Hoofdstedelijke Gewest.

Capaciteitsmiddelen toekennen is echter één zaak, er effectief extra schoolplaatsen mee 
creëren een andere. Zo gaf de minister in een vergadering van de Commissie voor 
Onderwijs een stand van zaken m.b.t. de uitvoeringsgraad van capaciteitsmiddelen die in 
de periode 2010-2015 aan enkele gemeenten uit de Vlaamse Rand werden toegekend. 
Daaruit bleek dat het merendeel van de betrokken gemeenten nog geen werken had 
uitgevoerd met de toegekende middelen.

1. Wat is de actuele uitvoeringsgraad van de capaciteitsmiddelen die in de periode 
2010-2015 werden toegekend aan gemeenten uit de Vlaamse Rand? Gelieve mee te 
delen hoeveel procent van de werken er nog niet gestart zijn, hoeveel procent er wel 
al gestart zijn en ten slotte hoeveel er al werden uitgevoerd.

2. Wat is de actuele uitvoeringsgraad van de capaciteitsmiddelen die in de periode 
2016-2018 aan gemeenten in de Vlaamse Rand werden toegekend? Gelieve mee te 
delen hoeveel procent van de werken er nog niet gestart zijn, hoeveel procent er wel 
al gestart zijn en ten slotte hoeveel er al werden uitgevoerd.

3. Wat is de actuele uitvoeringsgraad van de capaciteitsmiddelen die in de periode 
2016-2018 aan projecten in het Brusselse Hoofdstedelijke Gewest werden 
toegekend? Gelieve mee te delen hoeveel procent van de werken er nog niet gestart 
zijn, hoeveel procent er wel al gestart zijn en ten slotte hoeveel er al werden 
uitgevoerd.

4. Op welke wijze worden de betrokken gemeenten ondersteund door de Vlaamse 
Gemeenschap bij het effectief aanwenden van de extra capaciteitsmiddelen?
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Het Departement Onderwijs en Vorming geeft aan dat de meest actuele stand van zaken 
van de capaciteitsprojecten 2010-2018 diegene is zoals opgemaakt eind 2017. Vermits 
we ondertussen in de tweede helft van 2018 zijn, valt te verwachten dat de 
uitvoeringsgraad ondertussen nog iets hoger zal liggen. Opzet is om rond de 
jaarwisseling (eind 2018/begin 2019) een nieuwe bevraging inzake de uitvoeringsgraad 
bij de verschillende lokale taskforces capaciteit te organiseren. Stand van zaken eind 
2017:

1. Wat de uitvoeringsgraad van de projecten gekoppeld aan de capaciteitsmiddelen die 
in de periode 2010-2015 werden toegekend aan scholen in gemeenten uit de 
Vlaamse Rand betreft: van deze projecten 2010-2015 waren voor 39% de werken 
klaar, voor 34% de werken gestart en voor de overige 27% de bouwaanvraag 
ingediend. 

2. Wat de uitvoeringsgraad van de projecten gekoppeld aan de capaciteitsmiddelen die 
in de periode 2016-2018 werden toegekend aan scholen in gemeenten uit de 
Vlaamse Rand betreft: van deze projecten 2016-2018 waren voor 16% de werken 
gestart, voor 22% de bouwaanvraag ingediend en voor 16% een ontwerper 
aangesteld. De overige 46% zat nog in de voorbereidende fase. 

3. Wat de uitvoeringsgraad van de projecten gekoppeld aan de capaciteitsmiddelen die 
in de periode 2016-2018 werden toegekend aan scholen in het Brussels 
Hoofdstedelijk Gewest betreft: van deze projecten 2016-2018 waren voor 16% de 
werken gestart, voor 48% de bouwaanvraag ingediend en voor 29% een ontwerper 
aangesteld. De overige 7% (1 project) zat eind 2017 nog in de voorbereidende fase.

4. In functie van de toekenning van de capaciteitsmiddelen aan concrete 
capaciteitsprojecten zijn in 2016 vertegenwoordigers van zowel het Departement 
Onderwijs en Vorming, AGODI als van AGION aanwezig geweest op de 
startvergadering van de lokale taskforce capaciteit ter ondersteuning van de 
betreffende gemeenten. De gemeenten konden nadien en kunnen nog steeds terecht 
bij de onderwijsadministratie van de Vlaamse Gemeenschap (Departement, AGION) 
met hun specifieke vragen omtrent de concrete aanwending van de toegekende 
capaciteitsmiddelen. 

Daarnaast ondersteunt het Departement Onderwijs en Vorming in opvolging van de 
toekenning van de capaciteitsmiddelen (2010-2015 en 2016-2018) aan concrete 
capaciteitsprojecten de gemeenten jaarlijks bij het opmaken van de bevraging en de 
actuele stand van zaken van de uitvoeringsgraad van de capaciteitsprojecten op hun 
grondgebied, onder meer via het terugkoppelen van de stand van zaken zoals 
gekend bij AGION wat betreft de effectieve realisatie van capaciteitsprojecten van 
het vrij en officieel gesubsidieerd onderwijs alsook van de stand van zaken zoals 
gekend bij het GO! centraal wat betreft de effectieve realisatie van 
capaciteitsprojecten van het GO! Gemeenschapsonderwijs.


